
PROTOKÓŁ NR XXXV/2018 Z XXXV SESJI RADY MIASTA LUBARTÓW W DNIU 7 CZERWCA 

2018 ROKU W SALI OBRAD URZĘDU MIASTA LUBARTÓW UL. JANA PAWŁA II 12 

 

Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny ROBERT BŁASZCZAK 

 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, ja mam tylko jedno pytanie. Chodzi mi o ten chodnik na ul. Łąkowej. 

Wszyscy wiemy, jak bardzo jest potrzebny. Chciałbym zapytać, na jakim etapie jest wykup gruntów pod 

ten chodnik, gdyż tam naprawdę ciągle jest niebezpieczeństwo dla samochodów, dla osób, które 

korzystają z ulicy i które muszą chodzić w stronę szpitala i z powrotem. 


